

Talking with God

與上帝對話

Prayer is simply talking with God.

Jesus wants to be your closest and best Friend, and He will always hear when you cry to Him for help.

禱告只是簡單地與上帝對話。

耶穌想要做你最親近的摯友，當你呼求祂的幫助時，祂總是願意聽你說話。



God hears every type of prayer, and He loves to answer prayer even if we don't really know how or what to pray for. In John 14:14 Jesus said, "You may ask me for anything in my name, and I will do it."

上帝聆聽各種類型和風格的禱告，並樂意回答禱告，即使我們並不真的知道該如何禱告，或該禱告些什麼也好。耶穌在約翰福音14:14說：「你們若奉我的名向我請求些什麼，我就必成就。」



God is all-powerful, and He truly does want to give us the very best. Start praising Him for the answer, even before you see it.

上帝是無所不能的，而且祂的確想把最好的賜給我們。你甚至在看到答案之前，就開始因為祂的回答而讚美祂。

www.freekidstories.org

Image 1: From Treasure Attic: Forever Friend, © Aurora Productions

Image 2: From Treasure Attic: Forever Friend, © Aurora Productions

Image 3: Image of child designed by drobotdean / Freepik. Background image designed by wirestock / Freepik

Image 4: Image designed by wirestock / Freepik

Text adapted from Activated magazine. Used by permission.

